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Írásbeli kérdés
Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke
részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
46/1994 . (IX. 30.) OGY határozat 91 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Dr. Fazekas
Sándor, vidékfejlesztési miniszterhez,

„Mikor intézkedik végre az NFA a Béke Mezőgazdasági Szövetkezet ügyében? ”
címmel ,

amelyre a választ írásban kérem,

Tisztelt Miniszter Úr!

Valószínűleg ön előtt is ismert az Akasztói Béke Mezőgazdasági Szövetkezet problémája, hiszen Dr .
Simon Attila István, a Vidékfejlesztési Minisztérium helyettes államtitkára a 2013 . szeptember 30-i
keltezésű, FF/1413/3/2013 . iktatószámú levélben már válaszolt az érintett panaszos kérdéseire .

A helyettes államtitkár a tájékoztatása végén ezt írta : „ . . . álláspontom szerint a Nemzeti
Földalapkezelő Szervezet (a továbbiakban: NFA) létrejöttekor ezt a földrészletet az MNV Zrt .-nek át
kellett volna adnia az NFA részére, mivel mind az Ámt. 2S. .' (6) bekezdése, mind az Ámt. 25/A. '
rendelkezései kimondjál hogy ezen földrészletek - a törvény erejénél fogva - a Nemzeti Földalapba
tartoznak Ennek ellenére az MNV Zrt. a tárgyi ingatlan átruházásáról intézkedett, ami jelenleg a z
akasztói 034/64 helyrajzi számú ingatlanon a 37980/2013. ügyiratszámon került széljegyzésre.
Véleményem szerint az MNV Zrt. tárgyi ingatlan fölött nem rendelkezhetett volna, így jelen
levelemmel egyidejűleg .megkereséssel fordultam az NFA-hoz, hogy vizsgálja meg az ügyet, és
haladéktalanul tegye meg a szükséges intézkedéseket . ”

Ez történt 2013 . szeptember 30-án . Információim szerint azóta semmilyen intézkedés nem történt, az
érintett panaszos semmilyen újabb tájékoztatást nem kapott ügyében az NFA-tól . Mindezek miatt
kérdezem :

1. Elindult-e már és hol tart jelenleg az NFA vizsgálata?

2. Mikor és milyen intézkedéseket tesz az NFA a panaszos ügyében?

3. Mivel nem egyedi esetrő l van szó, kérdezem, hogy a többi hasonló ügyben tervez-e a
minisztérium vagy az NFA beavatkozást?

Megtisztelő válaszait köszönöm !

Budapest, 2013 . november 4.
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